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Θέμα: «Ενημέρωση για συνάντηση Δ.Σ. ΣΕΚΑΠΕ με Υφυπουργό ΠΕΚΑ» 

Αγαπητοί συνάδελφοι,  πραγματοποιήθηκε την Πέμπτη 6/4/2012 συνάντηση του Δ.Σ του 

ΣΕΚΑΠΕ με τον Υφυπουργό ΠΕΚΑ κ. Ι. Μανιάτη και τον σύμβουλό του  καθ. Α. Ανδρεόπουλο 

Κατά την συζήτηση εκ μέρους του ΣΕΚΑΠΕ:  

• Εκφράστηκε η ανησυχία των εργαζομένων σχετικά με το μέλλον, το ρόλο και τη 

θέση του Κέντρου στις δύσκολες  συνθήκες που επικρατούν στη χώρα και 

τεκμηριώθηκαν οι πάγιες θέσεις μας για συνέχιση της αυτοτελούς επιτυχημένης 

πορείας του ΚΑΠΕ.   

• Ζητήθηκε από την πολιτική ηγεσία η στήριξη και ενδυνάμωση του ρόλου του ως 

σύμβουλου της Πολιτείας με διττό ρόλο : Έρευνα και Τεχνολογική Ανάπτυξη και 

Εθνικό Ενεργειακό Κέντρο.   

• Ζητήθηκε η εξεύρεση λύσης σχετικά με τη διακοπή της χρηματοδότησης από ΠΔΕ 

(matching funds) λόγω μετάβασης του ΚΑΠΕ από την  ΓΓΕΤ στο ΥΠΕΚΑ. 

• Επισημάνθηκαν τα προβλήματα που δημιουργούνται στην υλοποίηση των 

προγραμμάτων ΕΣΠΑ από την εκκρεμότητα της έγκρισης του οργανογράμματος του 

ΚΑΠΕ.  

• Αναφερθήκαμε στην ανάγκη μη περαιτέρω μείωσης  των μισθών μας αφού 

άλλωστε οι όποιες μειώσεις δημιουργούν εκτός των άλλων και προβλήματα στα 

ευρωπαϊκά μας έργα και προγράμματα. 

• Ζητήσαμε την μη εφαρμογή του άρθρου 31.  

 

Απ’ την μεριά του ο Υφυπουργός, μας επισήμανε τα παρακάτω: 

• Πρόθεση της Πολιτείας να συνεχίσει το ΚΑΠΕ να επιτελεί το έργο του με τον τρόπο 

που το έκανε μέχρι σήμερα και ο οποίος κρίνεται ιδιαίτερα επιτυχημένος. Στις 

σκέψεις της πολιτικής ηγεσίας είναι και η θεσμοθέτηση του ρόλου ως συμβούλου 

της Πολιτείας. Επανέλαβε πως θεωρεί το ΚΑΠΕ πρότυπο φορέα.  

• Το ΥΠΕΚΑ κρίνει πολύ σημαντικό το ρόλο που μπορεί να επιτελέσει το ΚΑΠΕ στην 

επίτευξη των στρατηγικών εθνικών στόχων για ΑΠΕ και ΕΞΕ. Τόνισε μάλιστα την 



έμφαση που πρέπει να δοθεί σε προγράμματα ΕΞΕ αλλά και εκπαιδευτικά 

προγράμματα που θα μπορούσε να υλοποιήσει το Κέντρο.  

• Το σενάριο συγχώνευσης  του ΚΑΠΕ με ΙΓΜΕ δεν συζητείται.  

• Δεν υπάρχει καμία σκέψη συρρίκνωσης η  αλλαγής του χαρακτήρα του ΚΑΠΕ. Ο 

διττός ρόλος του  κρίνεται επιτυχημένος και αναγκαίος και δεν υπάρχει κανένας 

λόγος να αλλάξει.  

• Υπάρχει ιδιαίτερη ικανοποίηση του Υπουργείου σχετικά με την στροφή προς την 

Κοινωνία που επιχειρεί τελευταία το ΚΑΠΕ με την υλοποίηση σημαντικών 

Προγραμμάτων Πράσινης Ανάπτυξης.  

• Θα εξεταστεί πως μπορεί να λυθεί το θέμα της χρηματοδότησης από ΠΔΕ ενώ και  

σχετικά με το οργανόγραμμα  αναζητείται λύση, ώστε να συνεχιστεί ομαλά η 

υλοποίηση των ΕΣΠΑ.  

• Δόθηκε έμφαση στο τρίπτυχο αποδοτικότητα – παραγωγικότητα – εξωστρέφεια και 

τονίστηκε η ανάγκη ενδυνάμωσης της συνεργασίας του ΚΑΠΕ με άλλα ερευνητικά 

κέντρα όπως ο «Δημόκριτος» 

• Πιθανή υπαγωγή στο Ν. για την Έρευνα θα συζητηθεί μόνο εφόσον υπάρχει ο 

σχετικός νόμος με διατάξεις θετικές για το σύνολο του ΚΑΠΕ στο τιθέμενο 

παραπάνω πλαίσιο. 

• Σχετικά με το άρθρο 31 και τα μισθολογικά γενικά  έγινε παραπομπή του θέματος 

στον Υπουργό ΠΕΚΑ.  

Να σημειωθεί ότι στο πλαίσια της συζήτησης και ο κ. Ανδρεόπουλος υποστήριξε με 

πολύ θετικές παρεμβάσεις το ΚΑΠΕ.  

 

Για το Δ.Σ. 

Ο Πρόεδρος Ο Γενικός Γραμματέας 

  

  

Μάρκος Δαμασιώτης Διονύσης Παπαβασιλείου 

 


